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فعال شدن دوباره آتشفشان 
دماوند صحت دارد؟ 

 امضای قرارداد مشارکت 
ساخت ۴۳۹ کیلومتر آزادراه

سرمقاله خبر
اگر حقوقتان ماهی هشتصد 

میلیون دلار بود چه می کردید؟
هومن جعفری

یک  وسط  اراک  در  آمده  خبر   .1
قمه  با  بازیکنان  از  یکی   ، فوتبال  بازی 
این  بزند!  را  داور  که  زمین  داخل  رفته 
اندازه از خشونت در یک مسابقه محلی 
افتخار  یا  پول  هیچ  به  اش  برنده  که 
چگونه  باید  را  رسید  نمی  هم  بزرگی 
خشونت  ما  جامعه  در  کنیم؟  تحلیل 
خبر  دهها  روز  هر  دارد.  وجود  زیادی 
در مورد دعوا کردن مردم در خیابان به 
گوش می رسد. در مورد قتل های غیر 
یک  از  غیر  چیزی  آن  منشا  که  عمدی 
جر و بحث ساده بر سر جای پارک نبود. 
کارشناس  من  چیست؟  کردم  مشکل 
نیستم اما عمده این مشکلات به نظر من 
مالی است. مردم از بیکاری و بی پولی و 
بدهکاری و نگرفتن حقوق به تنگ آمده 
اند. کجا این همه تجمع کارگران حقوق 
برای  روستاییان  کجا  داشتیم؟  نگرفته 
اینگونه دعوا  به شهری دیگر  انتقال آب 
راه می انداختند؟کجا این همه خشونت 
و  دعوا  همه  این  داشتیم؟کجا  خانگی 
کار  محیط  در  را  روزمره  های  درگیری 
تحمل می کردیم؟ کجا چنین روزهایی 
مراقب  نیست.  خوب  اوضاع  داشتیم؟  را 

باشیم.
شاه  حقوق  که  رسیده  خبر   .2
ماه  در  دلار  میلیون  هشتصد  عربستان 
میدل  انگلیسی  سایت  خبر  منبع  است. 
حضور  مناسبت  به  خبر  و  است  ایست 
منتشر  کشور  این  در  عربستان  ولیعهد 
شده. سفری که روزنامه نگاران برجسته 
زده  دست  کردنش  محکوم  به  انگلیسی 
های  جنایت  علیه  زیادی  مقالات  و  اند 
منتشر  کشور  این  بشری  حقوق  ضد 
دیکتاتور  چقدر  نیست  مهم  اند.  کرده 
باشید.افکار  داشته  پول  چقدر  یا  باشید 
عمومی سخت فریب می خورد. ولی حالا 
فکر  این  به  ها  این حرف  همه  از  خارج 
دلار  میلیون  هشتصد  ماهی  که  کنید 
حقوق تان باشد. من بودم همان ماه اول 
و  دادم  استعفا می  را گرفتم  که حقوقم 
می رفتم یکی از این کشورهای کوچک 
جزیره ای را     می خریدم و خودم شاه 
آنجا می شدم. اصلا بگو با حقوق ماهی 
بیست و پنج هزار دلار! ماهی هم پنجاه 
دادم. یارانه             می  هزارتومان 
اینطوری اهالی جزیره من ناچار بودند هر 
ماه یارانه شان را در صرافی های خارج 
و  کنند  تبدیل  کشورخودشان  پول  به 
می  بالا  هم  ملی  پول  ارزش  نتیجه  در 
رفت! تازه مجبورشان می کردم پراید هم 
بخرند که جمعیت کشور ماه به ماه کم 
شود و یارانه کمتری بدهم که پولم تمام 
نشود! شما با ماهی هشتصد میلیون دلار 

حقوق چه می کردید؟

معاون حجتی اعلام کرد؛
ارزآوری ۴.۵ میلیارد دلاری 

صادرات محصولات کشاورزی 
در ۱۰ ماهه ۹۶

معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی 
از  گفت:بیش  کشاورزی  جهاد  وزارت 
۴.۷ میلیون تن محصولات کشاورزی به 
میلیون   ۵۴2 و  میلیارد   ۴ حدود  ارزش 
از  جاری  سال  ماه  دی  تا  ابتدا  از  دلار 

کشور صادر شده است.
کشاورزی،  جهاد  وزارت  گزارش  به 
عبدالمهدی بخشنده با اعلام این مطلب 
از  این میزان صادرات ۴.۵ درصد  گفت: 
نظر وزنی و 12.2۹ درصد از ارزش کل 
صادرات غیر نفتی کشور را تشکیل می 

دهد.
وی افزود: بیشترین میزان صادرات 
مربوط  وزنی  لحاظ  از  کشاورزی  بخش 
با سهم ۶2.۳۶  به زیربخش های زراعی 
درصد، باغی با سهم 22.۸۸ درصد و دام 
و طیور با سهم 11.۸2 درصد بوده است.
بخشنده اضافه کرد:از لحاظ ارزشی 
بیشترین میزان صادرات بخش کشاورزی 
با سهم  باغی  زیربخش  به  مربوط  کشور 
 2۴.۷۷ سهم  با  زراعی  درصد،   ۴۸.۶2
درصد و دام و طیور با سهم 1۶.۶1درصد 

می باشد.
اظهار  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
میلیون   1.1 شده  یاد  مدت  در  داشت: 
تن محصولات باغی به ارزش دو میلیارد 
تن  میلیون   2.۹ دلار،  میلیون   2۰۸ و 
میلیارد  ارزش یک  به  زراعی  محصولات 
هزارتن   ۵۵۸ دلار،  میلیون   12۵ و 
 ۷۵۴ ارزش  به  طیور  و  دام  محصولات 
محصولات  هزارتن   ۹۰ و  دلار  میلیون 
از  دلار  میلیون   ۳2۷ ارزش  به  شیلاتی 

کشور صادر شده است.
بخشنده گفت: طی 1۰ ماهه اخیر، 
 ۹۷2 ارزش  به  پسته  تن  هزار   1۰۹
میلیون دلار، 1۸۰ تن زعفران به ارزش 
2۵۵ میلیون دلار، 1۹۴ هزار تن خرما به 
هزارتن   ۳۴۷ دلار،  میلیون   1۹1 ارزش 
میلیون   1۴2 ارزش  به  درختی  سیب 
دلار و ۹1 هزار تن انگور به ارزش 1۳۸ 
کشورها  سایر  به  ایران  از  دلار  میلیون 

صادر شده است.
مدت  در  که  این  به  اشاره  با  وی 
لبنی  محصولات  صادرات  شده،  یاد 
)تازه  فرنگی  گوجه  دلار،  میلیون   ۵1۷
یا سردکرده( 2۶۸ میلیون دلار و سیب 
میلیون  یا سردکرده( 21۳  )تازه  زمینی 
است،  داشته  ارزآوری  کشور  برای  دلار 
اظهار داشت:در 1۰ ماه سال جاری، 2۳۶ 
هزار تن گندم به ارزش ۸۴ میلیون دلار 
از ایران صادر شده که در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذشته 1۳1۷ درصد از نظر 
وزنی و ۷2۴ درصد از نظر ارزشی افزایش 

نشان می دهد.

وزیر ارتباطات اعلام کرد:

رفعفیلتریوتیوبوتوئیترمستلزمتصمیمقوایسهگانه
های  شبکه  فیلتر  رفع  گفت:  ارتباطات  وزیر 
 ۳ گیری  تصمیم  مستلزم  توئیتر  و  یوتیوب  اجتماعی 

قوه است.
نشست  نخستین  در  جهرمی  آذری  محمدجواد 
خبری آنلاین خود گفت: نخستین پارک نواورانه تجاری 
حوزه فناوری اطلاعات اردیبهشت ماه در مشهد مقدس 

راه اندازی می شود.
وی اظهار داشت: در راستای توانمندسازی کسب 
از  اردیبهشت در مشهد یک شعبه  نوپا، در  و کارهای 
پارک سجاد که پارک نوآورانه تجاری است را رونمایی 
مبلغ  با  اطلاعات  فناوری  شرکتهای  که  کنیم  می 
سرمایه ۵۰۰ میلیون تومانی وارد شوند و با سرمایه ۵ 

میلیارد تومانی خارج شوند.
وی افزود: ما تسهیلات در اختیار این شرکتها می 

گذاریم.
وزیر ارتباطات گفت: تا پایان سال ۹۷ ، 2 میلیون 

ایرانی اینترنت 2۰ مگابیتی می گیرند.
باید  مقاومتی  اقتصاد  اهداف  با  افزود: مطابق  وی 
سرعت اینترنت به 2۰ مگابیت بر ثانیه برسد که پیش 
بینی برنامه ریزی صورت گرفته این است که تا پایان 
را  سرعت  این  مشترک  میلیون   2 حدود   ۹۷ سال 

دریافت کنند.
وی در مورد حضورش در ورزشگاه آزادی در دربی 
به  و  داشتم  نیز حضور  قبلی  دربی  در  گفت:  گذشته، 
دلیل علاقه فرزندانم به استادیوم می روم. حضور من 
همزمان شده بود با حضور رئیس فیفا و حاشیه هایی 
موضوع  به  سازان  حاشیه  برخی  را  این  و  شد  درست 
دیده شدن ما ربط دادند. اما باید بگویم ظهور و بروز 
ما بیشتر است و من برنامه ای برای کاندید شدن در 

ریاست جمهوری ندارم.
در  تاخیر  درخصوص  جهرمی،  آذری  محمدجواد 
تاخیر  این  دلیل  علمی کشور گفت:  اندازی شبکه  راه 
شبکه  این  بوده  قرار  که  است  اپراتوری  فعالیت  مدل 
تاخیر  این  دلیل  به  ما  گفت:  وی  کند.  اندازی  راه  را 
اگر  اپراتور مدنظر، اخطار دادیم و اعلام کردیم که  به 
نتواند تعهدات خود را محقق کند، ما در مورد این پروژه 

مجددا تصمیم گیری می کنیم.
وزیر ارتباطات گفت: منتظر هستیم که این اپراتور 
پاسخ به اخطار ما را بدهد و گزارشی نیز از عملکرد این 
خردادماه  تا  اینکه  نهایت  در  ایم.  کرده  دریافت  پروژه 
تصمیم  اپراتور،  این  فعالیت  ارزیابی  از  پس   ۹۷ سال 

گیری نهایی را در این باره خواهیم داشت.
های  شبکه  فیلتر  رفع  گفت:  ارتباطات  وزیر 
اجتماعی یوتیوب و توئیتر مستلزم تصمیم گیری ۳ قوه 
است و در این زمینه شورای عالی فضای مجازی این 

فرآیند را نهایی می کند.
فیلتر  رفع  و  فیلترکردن  اینکه  بیان  با  جهرمی 
به  توئیتر  و  یوتیوب  جمله  از  اینترنتی  های  سرویس 
صورت مستقیم در مسئولیت وزارت ارتباطات نیست و 
این وزارتخانه در کمیته فیلترینگ یک رای دارد، افزود: 
با این حال ما این موضوع را پیگیری می کنیم؛ اما به 
صورت کلی این فرآیند در مرکز ملی فضای مجازی در 
حال بحث است و باید از سوی ۳ قوه مجریه، مققنه و 

قضاییه تصمیم گیری شود.
بین  تصمیم  یک  فرآیند  این  داد:  ادامه  وی 

دستگاهی است و با توجه به نگاههای مثبت و منفی که 
به این سرویس ها وجود دارد جمع بندی نهایی آن از 
سوی مرکز ملی فضای مجازی و طرح در شورای عالی 

فضای مجازی اعلام خواهد شد.
عدم  به  انتقادات  برخی  مورد  در  ارتباطات  وزیر 
پیام رسانهای بومی گفت:  از  ارتباطات  حمایت وزارت 
با  رسانها  پیام  به  تومانی  میلیارد   ۵ تسهیلات  ارائه 
آماده  بانک  پست  در  کم،  سود  با  و  تضمین  حداقل 
پرداخت است. وی با تاکید براینکه ارائه وام ۵ میلیارد 
وزارت  تکلیف  بومی،  موبایلی  پیام رسانهای  به  تومانی 
مجازی  فضای  عالی  شورای  مصوبه  طبق  ارتباطات 
است، افزود: در این زمینه لیست پیام رسانهای مجاز از 
سوی مرکز ملی فضای مجازی به ما اعلام شده است 
که این تسهیلات با سود کم و مدت زمان بازپرداخت 
زیاد و نیز حداقل تضمین، آماده پرداخت از سوی پست 

بانک است.
جهرمی با اشاره به اینکه مشکلی در پرداخت این 
اعلام  شرکتها  این  داد:  ادامه  ندارد،  وجود  تسهیلات 
کردند که نمی توانند ضمانتنامه های لازم را پرداخت 
کنند و ما ضمانت نامه را به اخذ سفته، تقلیل دادیم. 
این شرکتها عنوان می کنند  از  این حال برخی  با  اما 
که ضامن معتبری که این سفته ها را تضمین کند نیز 
ندارند. وزیر ارتباطات خاطرنشان کرد: طبق روال بانکی 
نیازمند  وام،  ارائه  و  قوانین هستیم  رعایت  به  ملزم  ما 
اجرای قوانین و مقررات بانکی است که اگر این شرکتها 
در تحویل ضمانت نامه مشکلی دارند باید این مشکل 
را از طریق مراجع قانونی حل کنند. در این صورت ما 

آماده پرداخت این تسهیلات خواهیم بود.
در  که  اقداماتی  برخی  مورد  در  ارتباطات  وزیر 
راستای اشاعه ارز دیجیتال بر بستر شبکه پیام رسان 
مسئول  مرکزی  بانک  گفت:  گیرد،  می  صورت  تلگرام 
تصمیم گیری در مورد قانونی بودن این فعالیتها است. 
وی گفت: همانطور که در خصوص سرویس پیام صوتی 
تلگرام، مراجع تصمیم بر توقف فعالیت آن شدند و با 
حکم قضایی این سرویس مسدود شد، در مورد فعالیت 
ارز دیجیتال از طریق شبکه تلگرام نیز، بانک مرکزی 
باید تشخیص دهد که این فعالیت مخرب است و آن را 

به مراجع قانونی اعلام کند.
جهرمی تاکید کرد: اگر بانک مرکزی به این جمع 
بندی برسد که فعالیت ارز مجازی تلگرام مخرب است، 
آن  جلوی  تا  کند  اعلام  قانونی  مراجع  به  را  آن  باید 

گرفته شود و ما نیز این حکم قضایی را بدون هرگونه 
اغماض، اجرایی می کنیم.

وی در مورد آخرین وضعیت راه اندازی ارز دیجیتال 
ملی نیز گفت: مطابق با فراخوان اعلام شده و همکاری 
با پژوهشکده پولی بانکی، پیش بینی می کنیم که در 
این  نتایج  از  بندی  جمع  یک  به  آینده،  سال  ابتدای 
فراخوان و همفکری با نخبگان این بخش برسیم و یک 
تصمیم کلان ملی در این باره بگیریم.جهرمی در پاسخ 
به این سوال که چرا به عنوان وزیر ارتباطات در شبکه 
پیام رسان تلگرام کانال شخصی ندارد، گفت: کانالهای 
تلگرام دارای یک ارتباط یکسویه است و امکان برقراری 
افزود: حضور  وی  ندارد.  وجود  آن  در  دوسویه  ارتباط 
از  آگاه شدن  برای  اجتماعی  های  رسانه  عرصه  در  ما 
نظرات مردم است و نه برای اطلاع رسانی یکسویه. به 
همین جهت ضرورتی برای استفاده از کانال شخصی در 
تلگرام ندیدم و عضویت در سایر شبکه های اجتماعی 

را از این نظر مفیدتر ارزیابی می کنم.
وزیر ارتباطات از تشکیل کمیته برقراری ارتباطات 
نوروزی برای برنامه ریزی ارائه خدمات مناسب در این 
ایام خبر داد و گفت: شب گذشته نیز در راستای حل 
رومینگ  خوزستان،  مردم  موبایل  دهی  آنتن  مشکل 
ملی ایرانسل و همراه اول در این شهر برقرار شد. وی 
با بیان اینکه طراحی شبکه اپراتورهای موبایل متناسب 
افزود:  نیست،  ایام خاص  در  ارتباطی  ترافیک  پیک  با 
در این زمینه با توجه به تجربه موفق کمیته ارتباطات 
اربعین، با همکاری اپراتورها و سازمان تنظیم مقررات، 
دبیرخانه دائمی کمیته ارتباطات مناسبتی را راه اندازی 
کردیم. جهرمی گفت: در این راستا، این کمیته از دو 
هفته گذشته جلساتی را برای قراری ارتباطات مناسب 

نوروز ۹۷ تشکیل داده است.
این  نوآوری  معاونت  پیگیری  از  ارتباطات  وزیر 
وزارتخانه برای حل مشکلات قانونی راه اندازی سازمان 
و  داد  خبر   )IT( اطلاعات  فناوری  مهندسان  نظام 
اینکه دنیا به سمت تحول دیجیتال  با توجه به  گفت: 
ای  رایانه  سیستمهای  مهندسی  و  است  حرکت  در 
اثرگذاری بسیاری دارند اما تاکنون این حوزه، ظرفیت 
تشکیل یک صنف را نداشته و در این خصوص مطالبه 
ای صورت نگرفته است. براین اساس با وجود ضرورتی 
و  مساله  این  پیگیری  حال  در  شود،  می  احساس  که 
فناوری  مهندسی  نظام  ایجاد  برای  قانونی  موانع  رفع 

اطلاعات هستیم.

در  را  سایبری  حقوقی  لوایح  اینکه  بیان  با  وی 
ابتدای سال ۹۷ به دولت ارسال می کنیم، افزود: این ۵ 
لایحه اخیرا توسط همکاران ما و  با همکاری پژوهشگاه 
و  شده  آماده  فرهنگ،  و  علم  دانشگاه  و  قضاییه  قوه 

مراحل نهایی اصلاح را طی می کند.
به  رسیدن  برای  ریزی  برنامه  به  اشاره  با  وی 
 1۰ حدود  از  اکنون  هم  گفت:  مگابیتی   2۰ اینترنت 
میلیون مشترکی که از اینترنت ADSL استفاده می 
 1۶ اینترنت  از  توانند  می  مشترکان  درصد   ۵ کنند 
نظر  از  و ۹۵ درصد مشترکان  کنند  استفاده  مگابیتی 
فنی قادر به استفاده از این سرعت نیستند. براین اساس 
برای رسیدن به اینترنت 2۰ مگابیتی، نیازمند تعویض 
و  فیبرنوری  از  استفاده  سمت  به  حرکت  و  تکنولوژی 

سرویس VDSL  هستیم.  
مصرف  درصدی   ۶۰ افزایش  از  ارتباطات  وزیر 
محتوای داخلی خبر داد و گفت: با اجرای مصوبه توقف 
فروش حجمی اینترنت، میزان مصرف محتوای داخلی 
در کشور ۶۰ درصد رشد کرد و این میزان ۳ برابر رشد 

میزان محتوای خارجی است.
وی گفت: طی این مدت شاهد رشد 2۰ درصدی 
با  که  بودیم  ایرانی  کاربران  میان  اینترنت  از  استفاده 
توجه به روال معمول آن، روند تقریبا کاهشی را نشان 
می دهد. اما از سوی دیگر، مصرف سرویس های داخلی 
روی شبکه داخلی کشور، ۶۰ درصد رشد داشته است.

جهرمی با اشاره به اینکه رفتار اقتصادی کاربران 
است،  کرده  تغییر  غیرحجمی  اینترنت  مصوبه  از  پس 
گفت: تا پیش از این پیک مصرف اینترنت غیرحجمی 

یک شب بوده که هم اکنون به 11 شب رسیده است.
از  جلوگیری  برای  دستورالعمل  صدور  از  وی 
از  بیش  با  ارتباطات  وزارت  مدیریت  در  افراد  انتصاب 
2۰ سال سابقه کار خبر داد و گفت: در دولت دوازدهم 
سال   1۰ حدود  ارتباطات  وزارت  در  مدیریتی  سن 
در  است.  گرفته  صورت  جوانگرایی  و  یافته  کاهش 
دهه شصتی  انتصاب  چند  مدیران  لایه  در  زمینه  این 
در  دست  این  از  تحولات  برخی  همچنان  و  داشتیم 
صادر  دستورالعملی  دیگر  سوی  از  است.  اقدام  دست 
کردیم تا معاونان در شرکتهای زیرمجموعه، از انتصاب 
افراد دارای بیش از 2۰ سال سابقه کار در پست های 
وزارت  در  سابقه  با  افراد  و  کنند  خودداری  مدیریتی 

ارتباطات به عنوان مشاور به کار گرفته شوند.
سرمایه  وضعیت  آخرین  مورد  در  ارتباطات  وزیر 
گذاری اپراتور آفریقای جنوبی در پروژه اپراتور چهارم 
تفاهمنامه  این شرکت خارجی  فیبرنوری کشور گفت: 
برای  را  شروطی  و  داشت   ما  فیبرنوری  اپراتور  با  ای 
حضور در این پروژه نهایی کرده بود اما هم اکنون طی 
مکاتبه ای به ما اعلام کرده است که با توجه به تغییر 
این  ارز،  نرخ  تغییر  نیز  و  اینترنت  قیمتگذاری  مدل 

شروط تغییر کند.
نپذیرفتیم  را  شرایط  این  ما  کرد:  تاکید  جهرمی 
سرمایه  به سود  ارز حتی  نرخ  افزایش  که  معتقدیم  و 
گذاران خارجی در ایران است. از سوی دیگر، استدلال 
برای  نیز  اینترنت  های  تعرفه  تغییر  برای  اپراتور  این 
ما قانع کننده نبوده است. براین اساس قرار است تیم 
گزارش  داخلی،  اپراتور  و  خارجی  اپراتور  از  مشترکی 

نهایی را از آخرین وضعیت این پروژه به ما اعلام کند.
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پیشنهاد وزارت اقتصاد برای افزودن ۳ پایه مالیاتی در سال آینده؛

مشاور خودرویی وزیر صنعت با انتقاد از خصوصی سازی خودروسازان در دولت های قبل، 
برنامه دولت دوازدهم برای خصوصی سازی این دو شرکت را تشریح کرد. اصغر خسروشاهی، مشاور 
خودرویی وزیر صنعت طی گفتگویی با اشاره به این موضوع که سیاست و رویکرد وزارت صنعت،  
حمایت از تولید داخلی است، گفت: صنعت خودرو، به عنوان یکی از صنایع بزرگ کشور است که 
باید توجه ویژه ای به آن شود. وی با بیان اینکه در حال حاضر سالانه 2 میلیون خودرو نیاز کشور 
است، گفت: طبیعتا چنین ظرفیتی در بازار داخلی، فرصت بسیار مناسبی برای نوسازی و توسعه 
صنعت خودرو کشور است که باید از این فرصت استفاده کرد. خسروشاهی افزود: صحیح نیست 
که چنین بازار بزرگی صرفا در اختیار خارجی ها قرار گیرد. مشاور خودرویی وزیر صنعت خاطر 
نشان کرد: نیاز بازار داخلی به خودرو و از طرف دیگر وجود ظرفیت مناسب تولید و وجود نیروهای 
متخصص فنی بومی زمینه را برای رشد و توسعه صنعت خودرو مهیا نموده است.وی گفت: من 
معتقدم باید به سمت تولید داخل حرکت کنیم ولی این به معنای آن نیست که رقابت وجود 
نداشته باشد. ما در داخل کشور می توانیم رقابت ایجاد کنیم تا تولیدکنندگان در رقابت با یکدیگر 
بهترین محصول را با قیمت و کیفیت مناسب به مردم ارائه کنند. خسروشاهی حرکت به سمت 
خصوصی سازی واقعی را بهترین راه برای توسعه و نوسازی صنعت خودرو عنوان نمود و گفت: یکی 
از سیاست هایی که باید دنبال شود، خصوصی سازی شرکت های خودروسازی است که باعث ایجاد 
رقابت و مدیریت حرفه ای در صنعت خودرو خواهد شد. وی با بیان اینکه دولت به شدت از سیاست 
های خصوصی سازی حمایت می کند تصریح کرد: این کار در صنعت خودروسازی عملیاتی است 
و خصوصی سازی شرکت های خودروسازی در برنامه دولت است ولی از نظر اجتماعی در جامعه 
بایستی آمادگی لازم وجود داشته باشد. خسروشاهی افزود: با توجه به جایگاه و وسعت صنعت 
خودرو در کشور، دولت صرفا تصمیم گیر نیست. نهادهای دیگری نیز تاثیرگذار هستند که باید 
همه دست به دست همدیگر دهند.وی با اشاره به اینکه ظاهرا سهم دولت در خودروسازان حدود 
2۰ درصد می باشد، خاطر نشان کرد: واقعیت امر این است که شرکت های خودروسازی همچنان 
از نحوه خصوصی سازی خودروسازان در دولت های قبلی  انتقاد  با  دولتی هستند.خسروشاهی 
گفت: سیاست های دولت های قبلی در خصوصی سازی خودروسازان اشتباه بوده است و خصوصی 
واقعی صورت نگرفته است. باید به بخش خصوصی واقعی واگذار شود که اهلیت آن را داشته باشند 
و تخصص شان در حوزه خودرو باشد.وی افزود: متاسفانه در روند خصوصی سازی، شرکت های 
زیرمجموعه ایران خودرو و سایپا اقدام به خرید سهام این دو شرکت نموده اند. لذا به نحوی اکثریت 
هیئت مدیره این دو شرکت در اختیار مدیران دولتی است. خسروشاهی در پایان در خصوص 
قرارداد ایدرو و رنو نیز گفت: سهم ایدرو در قرارداد رنو حداقل و حدود 2۰ درصد است. این سهم به 

نوعی تضمین کننده سرمایه گذار بخش خصوصی داخلی و  سرمایه گذار خارجی است.

ایران خودرو و سایپا به بخش 
خصوصی واگذار می شوند

مشاور خودرویی وزیر صنعت؛

آخرین جزئیات انتقال 
پایتخت از تهران!
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